
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji  Komisji Regulaminowo- Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych

W  dniu 21 kwietnia   2009 r.

SE-PO. 0063-6-1/09

Obecni : 

1. Krzysztof Francikowski- Przewodniczący - obecny
2. Zofia Bazańska- obecna
3. Dominik Penar- obecny
4. Marek Rajca- obecny
5. Grażyna Straczek- obecna
6. Sławomir Święch- obecny
7. Janusz Gątkiewicz- obecny
8. Mirosław Kędzierski- obecny
9. Teresa Kosmala- obecna
10. Ireneusz Gawroński – obecny
11. Krystian Dąbrowski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Krzysztof Francikowski

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie „ Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok”.
2. Udzielenie absolutorium burmistrzowi miasta.
3. Komunalizacja mienia gminy.
4. Rozpatrzenie propozycji przeprowadzenia referendum dot. zmiany nazwy województwa 

„śląskiego” na województwo „śląsko- dąbrowskie”.
5. Sprawy bieżące Komisji.

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 
rok.



Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.
- Odczytuje opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która jest pozytywna. 

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Otwieram dyskusję. 

Dyskusja nt: sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. G. Strączek - Członek Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. I. Gawroński - Członek Komisji
4. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
5. Z. Bazańska - Członek Komisji

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

GŁOSOWANIE ( bez radnego M. Kędzierskiego)

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdziła, że sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2008 rok zostało  
pozytywnie zaopiniowane przez Komisję.

PRZERWA

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Wznawiam obrady po przerwie. 
- Przechodzimy do następnego tematu tj. komunalizacji mienia. 

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik  Wydziału  Gospodarki   
Nieruchomościami

- Omawia komunalizację mienia. 

Krystyna Wrótniak                        -                             Inspektor Wydziału BK-GN  

- Omawia poszczególne działki będące przedmiotem komunalizacji mienia. 
Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  



- Otwieram dyskusję. 

Dyskusja nt: komunalizacji mienia.

W dyskusji udział wzięli:

1. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
2. K. Wrótniak - Inspektor Wydziału BK-GN
3. T. Kosmala - Członek Komisji
4. M. Jastrząb - Kierownik Wydziału BK-GN
5. G. Strączek - Członek Komisji

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny temat to rozpatrzenie propozycji  przeprowadzenia referendum dot.  zmiany nazwy  
województwa „śląskiego” na województwo „śląsko- dąbrowskie”.

- Odczytuje pismo w tej sprawie.
- Otwieram dyskusję.

Dyskusja  nt:  rozpatrzenia  propozycji  przeprowadzenia  referendum  dot.  zmiany  nazwy  
województwa „śląskiego” na województwo „śląsko- dąbrowskie”.

W dyskusji udział wzięli:

1. K. Dąbrowski - Członek Komisji
2. I. Gawroński - Członek Komisji
3. K. Francikowski - Przewodniczący Komisji
4. S. Święch - Członek Komisji
5. T. Kosmala - Członek Komisji
6. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
7. M. Rajca - Członek Komisji
8. Z. Bazańska - Członek Komisji
9. D. Penar - Członek Komisji

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodniczący 
Komisji  Regulaminowo-  
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych

            Krzysztof Francikowski

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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